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Mé priority, kterým jste dali hlas do akademického senátu 
Fakulty elektrotechnické, se nezměnili. Během téměř ročního 
působení v senátu jsem získal určitý nadhled nad komplexností 
problémů, které trápí naší školu. Hlavní body, které bych chtěl 
prosazovat ve velkém senátu, jsou: 

• vyšší informovanost akademické obce o dění v AS ČVUT spolu s hlubší zaangažovaností 
fakultních senátů, 

• zachování standardu tělesné výchovy na úrovni poskytovávané naší fakultní katedrou 
tělocviku,  

• kritičtější dohled studentská komise nad SÚZ (koleje a menzy), 

• více podpory pro zahraniční studium i v rámci standardního studijního programu, 

• jednodušší absolvování zajímavých kurzů na ostatních fakultách, 

• hodnocení studia přes celé ČVUT, 

• zavedení elektronických skript jako moderní a levné alternativy k jejich dnešní formě. 

S kandidaturou do AS ČVUT souhlasím.          V Praze dne 28. 11. 2007 


